

DECLARATION OF CONFORMITY / KONFORMITÄTSERKLÄRUNG – ROHS 2011/65/EU & (EU) 2015/863



Die Richtlinie 2011/65/EU (Englisch: Restriction of Hazardous Substances - RoHS) des Europäischen Parlaments und des Rates, die durch die delegierte Richtlinie (EU) 2015/863 erweitert wurde, dient der Beschränkung der Verwendung von bestimmten gefährlichen Stoffen in Elektro- und Elektronikgeräten.

Hiermit erklären wir auf der Basis der uns vorliegenden Informationen unserer Vorlieferanten, dass die von uns vertriebenen Produkte – bis auf wenige Ausnahmen – konform mit der Richtlinie 2011/65/EU sowie der Erweiterung (EU) 2015/863 sind.

Bei Fragen bitten wir Sie, sich mit Ihrem zuständigen Vertriebsmitarbeiter in Verbindung zu setzen. Haben Sie keinen direkten Ansprechpartner, wenden Sie sich gerne an unser Product Compliance-Team (productcompliance@odu.de).

Directive 2011/65/EU (Restriction of Hazardous Substances - RoHS) of the European Parliament and of the Council, which was extended by Delegated Directive (EU) 2015/863, serves to restrict the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

We hereby confirm, on the basis of the information available to us from our suppliers, that the products distributed by us – with a few exceptions – are compliant with Directive 2011/65/EU and the extension (EU) 2015/863.

Should you have any questions, please contact your assigned sales representative. If you do not have a direct contact person, feel free to reach out to our Product Compliance Team at productcompliance@odu.de.

ODU GmbH & Co. KG
Otto Dunkel GmbH
ODU Automotive GmbH Mühldorf

Mühldorf, 22 January 2025

i.V. Jonathan Scherr
Head of Product Compliance